
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 

 

Referat 

Mandag den 30.9.2024 kl. 19.00 til 21.30 
 
Dagtilbuddet - 

 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Malene Skovhus Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

Bettina Markvardsen, Dagtilbudsleder Nim Børnehus 

Charlotte Tybring Christensen, Medarbejderrepræsentant Nim Børnehus 

 

Medlemmer forældresiden: 

Pernille Amstrup-Bønløkke, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Maren Rohde Pihlkjær, forældrerepræsentant 

Nadja Danielsen, forældrerepræsentant 

Jeanette Sommer, forældrerepræsentant 

Signe Vaaben, forældrerepræsentant og siddende suppleant 

 

Afbud: Malika 

  

 

 
 

Emne Hvem tid Referat 

 

 

1. 

Velkommen og punkter til eventuelt 

Formand 5 min Velkommen til Charlotte, 
medarbejderrepræsentant fra dagtilbuddet 

og kort præsentation bordet rundt. 

2.  

Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 

 30 min Per Bjørnklær, ny lærer starter i morgen 

den 1/10-24 som klasselærer i 4. klasse og 

H/D lærer på mellemtrinnet. 
5. klasse er gået videre blandt 30 skoler i 

Danmark til anden runde i en 
historiekonkurrence om Grundloven.  

Fælles læseløft som fokus på hele skolen er 

skudt i gang med stor opfordring til at få 
læst dagligt. 

Samdriftsmøde i sidste uge med fokus på 
Nim by og, hvad lokalsamfundet kan. 
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Ekstramidlerne der er tilført dagtilbud, skal 
bl.a. bruges på ekstra hænder året ud, 

derudover er der indkøbt en 6. pers 
klapvogn, nye madrasser og seler til 

barnevogne mv. 

 
Charlotte fortæller at der arbejdes på at 

etablerer en juleklippedag i dagtilbuddet. 
Vuggestuen har en idé om udvidelse af 

vuggestuens legeplads, de kontakter Tom 

omkring muligheder. 
 

Malene fortæller om positive meldinger fra 
samdriftsmødet. 

Kolleger glæder sig til Per starter, så vi er 

fuldtallige. 
Orientering omkring 4 pædagogstuderende 

i 7 ugers praktik fra den 7/10-29/11.  
Forældrekaffe i SFO’en den 2/10. 

Anderledes motionsdag i år, hvor temaet er 
biathlon og triatlon. Eleverne har 

medbestemmelse og vælger aktiviteter 

inden for en ramme. 

3.  

Elevrådet 

 10 min Afbud. 

4. 

Tilbagemelding fra forældremøderne i 

skole og børnehus i 

bestyrelsesperspektiv 

alle 15 min Fra dagtilbuddet er der en bekymring fra 
forældre udenfor distriktet, da de er 

nervøse for om der stadig er plads til deres 
børn i vores skole og dagtilbud. 

Ønske om juleklippedag. 
Ønske om mere plads i garderoben til 

overtøj, evt. kasse ovenpå nuværende 

garderobe. 
Ønske om at referater fra 

bestyrelsesmøderne deles på Aula for 
dagtilbuddet. 

Positive tilbagemeldinger om en synlig 

bestyrelse. 
At bestyrelsen er synlig i dagtilbuddet 

ligesom på skolen med billeder. 
Bestyrelsen ønsker at lave et princip for 

forældreråd i dagtilbud. 
 

Fra indskolingen blev der stillet spørgsmål 

til klassekassen. Det er forskelligt fra klasse 
til klasse, hvordan det praktiseres. 

Bestyrelsen vil fremadrettet give et 
eksempel på workshopdagen. 

Der efterspørger lidt mere tid til snak 

forældrene imellem, evt. uden lærere. 
 

Fra mellemtrinnet takkes der for 
gennemsigtighed omkring trivslen og, 

hvordan der arbejdes i klasserne. 



 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

Dejligt ny lærer deltog. 

5. 

Drøftelse af dagsorden til klyngemøde 

Pernille 10 min Malene kontakter konsulent ved TefL ang. 
Klyngebestyrelsesmøde den 22/10. 

6. 

Julepasning 

Beslutningspunkt – Bettina laver 

oplæg 

Bettina 5 min Dagtilbuddet har sampasning med Lund, 

Brædstrup og Østbirk. 
Nim lægger ikke hus til ifm. 

sommerferiepasningen, mod vi til gengæld 
har pasningen mellem jul og nytår. 

Bestyrelsen bakker op om beslutningen. 

7. 

Drøftelse af antal møder og 

starttidspunkt 

 

Bettina 10 min Drøftet og aftalt at det tages op én gang 
årligt. Måske med nye prøvehandlinger om 

mødestart kl. 17.00 enkelte gange. 

8. 

Redegørelse for indsatser i skoleåret 

2024-25 

https://nimskole.aula.dk/referat-af-

skoleudviklingssamtale-2023 

 

 

Lars 15 min Tre fokusindsatser i skoleåret 2024/25: 

- Skolen for alle 
- Fokus på gruppen af de allerdygtigste 

elever 
- Problembaseret læring (PBL) som 

fokus for en varierede undervisning 

Redegørelse og begrundelser for disse. 

9. 

Redegørelse for ændringer i 

folkeskoleloven. 

Lars 10 min Børne- og undervisningsministeren vil 

fremsætte lovforslag om de initiativer, der 
kræver lovændring, i efteråret 2024.  

Oversigten indeholder bla.: 
- Frisættelse af folkeskolen og mere 

indflydelse til bestyrelserne. 

- Mere praktisk undervisning og mere 
valgfrihed til de ældste elever. 

- Ro og rammer – nødvendigt for 
nogen, godt for alle. 

10. 

Princip og vejledning til ture ud af 

huset 

Lars 10 min Skrives sammen med princip for ture ud af 

huset. 
Bestyrelsen bakker op om initiativet. 

11. 

Markedsføring af Nim Skole og 

Børnehus. 

 

Pernille 15 min Udsættes til næste møde. 

12. 

Evt. 

Mødet i december evt. flyttes 

Ansøgningsstatus på puljer. 

 5 min Trine, Morten og Maren har ansøgt flere 

puljer bla. for ladcykel. 

 
December mødet den 11/12 rykkes frem til 

den 10/12 fra kl. 17.00-19.30. LS står for 
brød. 

 

 

 

 

 

https://nimskole.aula.dk/referat-af-skoleudviklingssamtale-2023
https://nimskole.aula.dk/referat-af-skoleudviklingssamtale-2023

